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NLB potrebuje novo dokapitalizacijo

POP TV, 30.06.2011, 24 UR, 19.11

EDI PUCER: Čeprav smo v NLB šele pred dvema mesecema vložili 250 milijonov evrov, naša največja banka
spet potrebuje novih 250 milijonov. To je danes lastnike na skupščini prepričeval prvi mož banke Božo
Jašovič. A zdaj končno priznava: za izgubo in potrebne finančne injekcije je krivo tudi slabo vodenje banke,
zaradi česar pripravljajo odškodninske tožbe proti petim posameznikom.
KATARINA MATEJČIČ: Če želimo izpolniti zahteve Banke Slovenije, potrebujemo novo 250-milijonsko
dokapitalizacijo, je priznal šef NLB.
BOŽO JAŠOVIČ (predsednik uprave NLB): Seveda je najprej poziv obstoječim lastnikom, da zagotovijo
potreben kapital oziroma predvsem njihov dogovor, kako zagotoviti potrebni kapital. Če takega dogovora
ne bo, potem se moramo obrnit na trg.
MATEJČIČ: Ker pa bi javna prodaja na kakšni od tujih borz verjetno pomenila tudi bistveno nižjo ceno
za delnico od zadnje dokapitalizacijske, si tega marsikdo ne želi. Predvsem država, ki kljub drugačnim
namigom trdi, da pogovori z drugo največjo lastnico, belgijsko KBC, potekajo.
FRANC KRIŽANIČ (finančni minister): Je naš interes, da vstopijo privatni investitorji, da vstopijo po enaki
ceni kot je bila izvedena v prvi dokapitalizaciji. In v okviru tega tudi pogajanja tečejo.
JAŠOVIČ: Čas za dogovor je še in jaz upam, da dogovor bo.
MATEJČIČ: A kdo je kriv, da so taki dogovori sploh potrebni, kdo bo odgovarjal?
RAJKO STANKOVIČ (predsednik Mali delničarji-skupaj smo močnejši): Po moje je kriva bivša uprava in
nadzorni svet, ampak na žalost še nikogar niso kaznovali.
MATEJČIČ: Delamo, delamo, miri Jašovič. Šest ljudi smo odpustili, pet jih lahko dleti odškodninska tožba,
obrnili pa smo se tudi na organe pregona.
JAŠOVIČ: Postopek je še v preverjanju pri zunanjih ekspertih.
STANKOVIČ: Med temi petimi ni bivšega poslovodstva in nadzornega sveta, torej to so nekateri nižji
uradniki.
MATEJČIČ: Še bolj cincavi so lastniki.
MARKO GOLOB (AUKN): Ali bo agencija ukrepala ali ne, je predvsem odvisno od tega izboljšanja.
MATEJČIČ: Žal pa v realnosti izboljšano poslovanje in nedolžnost nista neposredno povezana.
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